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شیخ الأزهر: نفوذ شیعیان خطر نیست

شیخ "احمد الطیب" رئیس دانشگاه الأزهر گفت: نفوذ شیعیان خطر نیست بلکه خطر دخالت برخی خارجی ها در امور

داخلی یک کشور است که نمونه آن را در عراق می بینیم.

شیخ "احمد الطیب" رئیس دانشگاه الأزهر گفت: نفوذ شیعیان خطر نیست بلکه خطر دخالت برخی خارجی ها در امور داخلی یک
کشور است که نمونه آن را در عراق می بینیم.

شیخ "احمد الطیب" طی اظهاراتی ادعای برخی افراد مبنی بر اینکه نفوذ شیعیان در قاره آفریقا به ویژه کشور مصر خطر به شمار می
رود را رد کرد و گفت: نفوذ شیعیان خطر نیست بلکه خطر دخالت برخی خارجی ها در امور داخلی یک کشور است که نمونه آن را در

عراق می بینیم.

شیخ الأزهر در ادامه افزود: برای مثال ما شاهد آن بوده ایم که ایالات متحده آمریکا وارد عراق شد و این کشور را اشغال کرد و بر آن
چیره شد و سپس مردم را رها کرد که به جان هم بیفتند و از روی دین، مذهب و یا حتی طایفه یکدیگر را به قتل برسانند. این اتفاق

هیچگاه در تاریخ رخ نداده بود. این حالت نه به نفع شیعیان است و نه اهل سنت.

گفتنی است طی چند وقت اخیر برخی چهره های سیاسی و نیز مذهبی مصر و شمال آفریقا و نیز دیگر کشورهای خاورمیانه با هدف
جوسازی علیه شیعیان، نفوذ نفوذ و انتشار اهل بیت عصمت و طهارت (ع) را خطر معرفی کرده اند.
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